



上海市外商投資協會  
SHANGHAI FOREIGN INVESTMENT ASSOCIATION



## 上海市外商投資協會月度工作簡報

2021年 第4期

Shanghai Foreign Investment Association

Vol. 4, 2021

# MONTHLY REPORT

## 协会召开第八届理事会第四次会议

4月28日，协会第八届理事会第四次会议在静安洲际酒店宴会厅召开。近两百名协会副会长、理事、监事、会员企业代表参加。上海市商务委员会外国投资管理处处长谭伟、外商投资促进处副处长戴晨力出席。

谭伟处长首先通报了上海外商投资工作情况。协会会长黄峰，副会长兼秘书长刘生为如新（中国）日用保健品有限公司等11家公司颁发2019-2020年度上海市外商投资协会“特别贡献奖”，感谢这些企业在协会年度活动、长三角外资论坛、协会会员空间、外企志愿服务联盟专项基金、外企乒乓球赛等项目上给予协会的支持。协会副会长们为22家入会三十年及以上的企业颁发新版会员证书。

副会长兼秘书长刘生向理事会作《协会2020年工作报告》和《协会2020年度财务报告》。会长黄峰介绍了2021年协会工作展望。监事李韧密通报了监事会工作。会议通过了《协会2020年工作总结和2021年工作要点的报告》、《关于协会2020年度财务决算、财产清册及2021年度财务预算的议案》、《关于拟订〈协会分支机构管理办法〉的议案》等议案。（图1）

## 协会召开第一届监事会第五次会议

4月20日，协会秘书处召开第一届监事会第五次会议。会长黄峰、副会长刘生、常务副秘书长李洁、监事长吕建中等参加了会议。监事会听取了协会2020年工作总结和2021年工作要点、年度财务审计、预算决算等议题。

## 协会为会员企业颁发新版会员证书

4月28日，协会在第八届理事会第四次会议上发布了新版会员证书。新版证书印有协会的新版标识，由相互交织的蓝色弧线构成，寓意协会所起到的连接企业与政府、企业与企业、企业与社会的桥梁纽带作用。

会上，协会副会长——美亚财产保险总裁兼首席执行官孙立群、帝斯曼中国区总裁周涛、理光公司董事长兼总经理宫尾康士、华钟投资咨询公司董事长古林恒雄、康宁管理大中华区总裁兼总经理李放、以及协会副会长兼秘书长刘生——为22家入会三十年及以上的会员企业现场颁发了新版会员证书，以感谢这些企业对协会的长期支持。（图2）

## 市商务委召开总部企业座谈会

4月9日，市商务委副主任诸旖在协会主持召开总部企业座谈会，听取总部的发展情况和服务需求。米其林、贺利氏、沃尔沃、嘉吉投资、雅培、汉高、三菱日联银行、武田等8家地区总部高管出席。协会会长黄峰参会。



图1



图2

### 协会组织会员企业参加上海市政协重大课题调研外资企业座谈会

4月14日，上海市政协召开“全面推进城市数字化转型的市场化力量参与机制”重大课题调研外资企业座谈会。协会组织了7家企业参加了座谈会。麦肯锡全球研究院联席院长、资深董事合伙人Jonathan Woetzel、迅达电梯CEO施达毓、欧姆龙总经理徐坚、埃森哲大中华区战略与咨询董事总经理翟颺、安达保险总经理博凯文、罗氏诊断商业创新部副总裁Marco Valencia Sanchez、达疆网络科技集团党支部书记、集团公共事务总经理陈治平先后发言。协会会长黄峰参会。

### 协会积极参与上海纪念中美乒乓外交50周年系列活动

由上海市人民对外友好协会、上海市体育总会、上海体育学院、上海市美国问题研究所主办的上海纪念中美乒乓外交50周年系列活动于4月10日下午在国际乒乓球联合会博物馆和中国乒乓球博物馆开幕。协会作为上海市人民对外友好协会的理事单位，发动会员企业从人力、物力各方面以各种形式积极支持、配合、参与此次活动。协会组织了多特瑞、福特汽车等多家美资企业会员公司组成啦啦队，到比赛现场观看并给选手鼓劲加油。协会副会长刘生也亲自参加了比赛。（图3）

### 自贸区临港新片区管委会与协会签署合作备忘录

4月22日，自贸区临港新片区管委会与协会合作备忘录签约仪式在临港新片区举行。仪式上，临港新片区金融贸易处处长张晓阳与协会副会长兼秘书长刘生签署合作备忘录。临港新片区党工委副书记、临港集团党委书记、董事长袁国华，临港新片区党工委委员、管委会专职副主任吴晓华，协会会长黄峰见证签约。袁国华副书记和黄峰会长共同为临港新片区外商投资企业投诉中心揭牌。（图4）



图3



图4

## 协会动态

### 中国外资协会2021年第一次会长专题会系列活动

4月23日-24日，中国外商投资企业协会“2021年第一次会长专题会”和“全国外商投资企业协会联席会东部片区会议”在江苏盐城东台市召开。全国外商投资企业协会联席会东部片区会议由曹宏瑛常务副会长主持，陈德铭会长出席会议并讲话。协会会长黄峰参加。

### 《虹桥国际开放枢纽建设总体方案》政策解读

4月26日下午，协会与上海虹桥商务区投资促进与公共服务事务中心共同举办了《虹桥国际开放枢纽建设总体方案》政策解读活动。

上海虹桥商务区管委会党组成员、副主任付乃恂、协会会长黄峰分别致辞。地产虹桥（集

团) 副总经理、虹桥投资置业公司执行董事张志雄先生介绍了虹桥商务区核心功能布局、市发改委财金处副处长张岑介绍了《虹桥国际开放枢纽建设总体方案》。讲座结束后, GE医疗、安波福、迪卡侬、PPG、爱特思等50多家会员企业的代表参观了虹桥绿谷广场。(图5)

### 协会医药健康工作委员会访问临港新片区

4月22日, 协会医药健康工作委员会组织外资医药健康企业走进中国(上海)自由贸易试验区临港新片区进行参观交流活动。科文斯医药、梅里埃诊断、GE医疗、强生中国、拜耳、默沙东、丹纳赫、美敦力、武田、赛诺菲、艾伯维、津村制药、傲珈生物等13家企业参加了活动。临港新片区党工委委员、管委会专职副主任吴晓华和协会会长黄峰分别致辞。会后, 企业代表们参观了临港生命蓝湾特色产业园区, 实地感受了新片区良好的产业配套和生态环境。(图6)



图5



图6

### 《人遗条例》和《生物安全法》解读与实践

4月12日, 协会举办了《人遗条例》和《生物安全法》解读与实践讲座, 邀请通力律师事务所技术法律专家杨迅从生物安全法的合规要点、人类遗传资源的行政监管、人类遗传资源和个人信息保护、人类遗传资源和知识产权保护四个方面进行了解读。来自罗氏制药、雅培贸易、美敦力、拜耳等40位会员企业代表参加。

### “新冠”对人员活动和企业运行的影响宏观洞察讲座

4月13日, 协会举办了“新冠”对人员活动和企业运行的影响”宏观政策洞察讲座。邀请复旦大学上海医学院副院长、上海市重大传染病和生物安全研究院院长吴凡女士向协会会员单位的掌舵者们分享了她的一线抗疫经验和未来预测。

### 上海市外商投资协会房地产工作委员会第一次工作会议

上海市外商投资协会房地产工作委员会第一次工作会议于4月20日召开。理事长单位瑞安管理(上海)代表、秘书长张焯、上海环球金融中心、嘉华(中国)投资、新鸿基企业管理、上海金光外滩置地、博枫资产管理的企业代表参会。协会会长黄峰参加。

### 第129届广交会在网上举办, 协会支持百余家企业参展

第129届中国进出口商品交易会(简称广交会)于4月15日开幕, 以网上形式举办, 将持续至4月24日。上海市外商投资协会受上海市商务委委托, 组建第129届广交会上海交易团外资分团参展, 派企业服务部工作人员承担具体工作, 在前期完成了各项准备工作。

开幕后, 按交易团要求, 协会工作人员作为外资分团带队人, 将24小时待机, 以第一时间对在不同时区客商与展商互动中的系列问题作出反应, 做好网上巡馆管理好归口参展企业、督促企业做好成交统计、填报贸易调查问卷等工作。

## 其它新闻:

4月9日, 协会会长黄峰带队调研新虹桥国际医学中心, 并实地考察了美中嘉和医学影像诊断中心。园区公司总经理刘炜, 公司监事会主席、闵行区企业家联合会会长吴玉明陪同调研。

4月21日, 杨浦区外商投资企业协会召开第三届会员大会。协会副会长刘生出席并为杨浦区外商投资企业投诉中心揭牌。(图7)

4月30日, 协会会长黄峰参加“回首破冰五十载 展望变局新未来——上海纪念中美乒乓外交50周年专题报告会”。会上, 黄峰会长与专家学者交流探讨, 为中美关系建言献策。(图8)



图7



图8

## 会员交流

4月8日, 协会黄峰会长走访沙特基础工业公司。公司副总裁、北亚区总裁李雷接待并进行交流。

4月8日, 杜邦亚太区总裁兼全球副总裁张毅与协会黄峰会长进行会面、交流。

4月20日, 协会会长黄峰受邀参加IE Expo 2021中国环博会开幕式并参观了威立雅展台。公司副总裁黄晓军接待。

4月23日, 协会常务副秘书长李洁参加三联书店“名家变身一日店长”阅读分享活动。

## 走访企业名单:

- 上海丽兴房地产有限公司
- 迪睿合电子材料(上海)有限公司
- 沙特基础工业公司
- 杜邦中国集团有限公司
- 威立雅(中国)环境服务有限公司
- 上海本来生活信息科技有限公司
- 上海思百吉仪器系统有限公司
- 优美科金属国际贸易(上海)有限公司
- 阿乐滨度(上海)贸易有限公司
- 上海香港三联书店有限公司

4月新入会企业8家，本年度累计新入会企业27家。

### 德龙电器（上海）有限公司

德龙集团起源于20世纪70年代的意大利，是全球领先的食物处理、意式咖啡机制造集团。旗下拥有德龙(DeLonghi)、凯伍德(Kenwood)和博朗(Braun)等全球性知名品牌。2001年，德龙集团收购了英国凯伍德集团。2012年，德龙集团获得了博朗品牌家电产品的永久权，在全球生产与销售博朗产品。德龙集团早在本世纪初，已在米兰证券交易所上市，并被公认为小家电市场上最成功和增长最快的公司之一。

### 埃森哲（中国）有限公司

埃森哲公司注册于爱尔兰，是一家全球领先的专业服务公司，在数字化、云计算与网络安全领域拥有全球领先的能力。公司是《财富》全球500强企业之一，目前拥有约51.4万名员工，服务于120多个国家的客户。埃森哲在中国市场开展业务30余年，拥有一支1.7万多人的员工队伍，分布于多个城市，包括北京、上海、大连、成都、广州、深圳、香港和台北等。作为可信赖的数字化转型卓越伙伴，公司帮助中国企业和政府把握数字化力量，通过制定战略、优化流程、集成系统、部署云计算等实现转型，提升全球竞争力，从而立足中国、赢在全球。

### 通力律师事务所

通力律师事务所始创于1998年，是一家专注于商事领域的中国领先律师事务所。依托“专业化分工，一体化运营”的平台优势，注重“本土化与国际化”的融合创新，通力积累了深厚的专业和产业知识、丰富的实务经验和广泛的合作网络，广受合作伙伴和境内外法律媒体的好评与推荐，赢得了良好的业界声誉和市场口碑。通力现已在上海、北京、深圳、香港和伦敦设有办公室，业务足迹遍布全球，客户涵盖欧美亚非等诸多国家和地区，并与全球主流律师事务所建立了紧密的合作关系，随时响应客户需求，为中国客户的海外需求及全球客户的中国需求提供值得信赖的法律服务。

### 汉高（中国）投资有限公司

汉高在全球范围内经营均衡且多元化的业务组合。通过强大的品牌、卓越的创新和先进的技术，公司在工业和消费领域的三大业务板块中确立了领先地位。汉高粘合剂技术业务部是全球粘合剂市场的领导者，服务于全球各行各业。洗涤剂及家用护理以及化妆品/美容用品两大业务也是各国市场和众多应用领域中的领先品牌。公司于1876年在德国成立，迄今已有140多年光辉历史。中国是汉高重要的市场。汉高在中国有约5000名员工，22个工厂和办事处，涉足三大战略业务领域，并拥有众多知名的国际品牌，如施华蔻（Schwarzkopf）、乐泰（Loctite）、宝莹（Persil）等。

### 上海药明巨诺生物科技有限公司

药明巨诺是一家领先的细胞免疫治疗公司，由巨诺医疗（一家百时美施贵宝的公司）和药明康德联合创建。公司已建立了一个专注为血液及实体瘤开发、制造和商业化的突破性细胞免疫疗法的一体化平台。

药明巨诺致力于为中国市场开发创新的细胞治疗手段，改变中国患者的癌症治疗方式。公司已建立了涵盖血液及实体瘤的全面且差异化的细胞治疗产品管线。主打产品瑞基奥仑赛注射液是针对复发或难治B细胞淋巴瘤的靶向CD19的CAR-T疗法，有望成为中国首个获批1类生物制品的CAR-T疗法。

### 泰森（上海）企业管理有限公司

泰森食品始创于1935年，总部位于美国阿肯色州斯普林代尔市，是全球最大的鸡肉、牛肉、猪肉以及加工食品的生产商及供应商之一。泰森食品畅销全美及全球100多个国家和地区，同时也是众多国际餐饮品牌及零售领军企业的战略合作伙伴。泰森在美国和全球拥有400多家企业和办事处，雇佣约12万名员工。2020年位列财富世界500强排行榜第287位，全球食品生产企业排名第4位，品牌价值估值为84.17亿美元，名列“2020全球最有价值食品品牌排行榜”第3位。2020财年营业收入超过430亿美元。

### 邓白氏国际咨询（上海）有限公司

邓白氏是全球领先的商业信息服务提供商，凭借全球商业决策数据和分析能力，赋能企业高效增长。通过邓白氏的高价值商业洞察，帮助企业提升营收、削减成本、管控风险以及实现业务转型。自1841年以来，邓白氏一直致力于帮助全球各大规模的企业管理风险以及实现业务高效增长。自1994年进入中国以来，邓白氏与中国市场共同成长，目前由华夏邓白氏与微码邓白氏两家公司进行在华业务运营。华夏邓白氏是国内首家获得央行备案登记的外资企业征信机构。华夏邓白氏和微码邓白氏共同依托邓白氏强大的数据云及解决方案，助力企业加入全球信任网络、获取市场洞察、加速销售成单、优化信用决策、管理供应关系、确保合规运营，从而实现企业可持续增长与数字化转型的目标。

### **SHFIA held the fourth meeting of the eighth Council**

On April 28, the fourth meeting of the 8th Council of SHFIA was held in the banquet hall of InterContinental Shanghai Jing'An. Nearly 200 vice chairmen, members of Council, supervisors, and representatives of member companies participated. Tan Wei, Director of Foreign Investment Management Division of the Shanghai Municipal Commission of Commerce, and Dai Chenli, Deputy Director of Foreign Investment Promotion Division of the Shanghai Municipal Commission of Commerce, attended the meeting.

Tan Wei first introduced the situation of foreign investment in Shanghai. Huang Feng, Chairman of SHFIA, and Liu Sheng, Vice Chairman and Secretary-General, presented the 2019-2020 Shanghai Foreign Investment Association "Special Contribution Awards" to 11 companies including Nu Skin and others. This awards aim to thank these companies for their support in SHFIA's annual theme events, the Yangtze River Delta Foreign Science and Technology Innovation Forum, member space, FIE Volunteer Alliance Special Fund, Foreign Enterprise Table Tennis Competitions and other events. Vice Chairmen of the association presented the brand new membership certificates to 22 companies that have been in the association for 30 years or above.

Liu Sheng delivered the <Year 2020 Work Report of SHFIA> and <Year 2020 Financial Report of SHFIA> to the members of Council. Huang Feng introduced the outlook of the association in 2021. Li Renmi, member of the Board of Supervisors of the association, reported on the work of the Board of Supervisors. The Council approved the <SHFIA's Work Report for 2020 and Key Points for 2021>, <SHFIA's Financial Statements Property Inventory for Year 2020 and Budget for Year 2021>, <SHFIA's Administrative Measures for Branches> and other proposals. (Image 1)

### **SHFIA held the fifth meeting of the first Board of Supervisors**

On April 20, the secretariat of SHFIA held the fifth meeting of the first Board of Supervisors. Huang Feng, Chairman of SHIFA, Liu Sheng, Vice Chairman, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General, Lv Jianzhong, Chairman of the Board of Supervisors and etc. attended the meeting. The Board of Supervisors listened to the Association's work summary for 2020 and outlook for 2021, annual financial audits for 2021, budget plan as well as other topics.

### **SHFIA issued a new version of membership certificate to member companies**

On April 28, SHFIA issued the new version of membership certificate at the fourth meeting of the eighth Council. The new version of the certificate incorporates the new logo of the association, which is composed of intertwined blue arcs, implying the role of the association as a bridge connecting enterprises and governments, enterprises and enterprises, as well as enterprises and society.

At the meeting, the vice chairmen of SHFIA - Sun Liqun, President and CEO of AIU Insurance, Zhou Tao, President of DSM China Region, Yasushi Miyao, Chairman and General Manager of Ricoh, Kobayashi Tsuneo, President of Huazhong Investment Consulting Company, Li Fang, President and General Manager of China of Corning Management, and Liu Sheng, Vice Chairman and Secretary-General of SHFIA, presented the new membership certificates to 22 member companies that have joined SHFIA for 30 years or above to thank these companies for their long-term support to the association. (Image 2)



## Shanghai Municipal Commission of Commerce held a headquarter enterprise conference

On April 9, Zhu Yi, Deputy Director of Shanghai Municipal Commission of Commerce, hosted a headquarter enterprise conference in SHFIA to listen to current development and business operation needs from the enterprises. Executives from eight regional headquarters including Michelin, Heraeus, Volvo, Cargill, Abbott, Henkel, Bank of Tokyo-Mitsubishi UFJ and Takeda attended the meeting. Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended.



Image 1



Image 2

## SHFIA organized member companies to participate in Chinese People's Political Consultative Conference (CPPCC) Shanghai Committee major research seminar on foreign-funded enterprises

On April 14, Chinese People's Political Consultative Conference (CPPCC) Shanghai Committee held a forum inviting foreign-funded enterprises to discuss "Market Force and Mechanism in Comprehensively Promoting City's Digital Transformation". SHFIA organized seven companies to participate in the forum. [REDACTED]

Li Yiping, Vice Chairman, attended.

Jonathan Woetzel, Co-President and Senior Managing Partner of McKinsey Global Institute, Shi Dayu, CEO of Schindler Elevator, Xu Jian, General Manager of Omron, Zhai Ji, Managing Director of Accenture, Bo Kaiwen, General Manager of Anda Insurance, Marco Valencia Sanchez, Vice President of the Business Innovation Department of Roche Diagnostics, Chen Zhiping, Secretary of the Party Branch and General Manager of Public Affairs of Dada Glory Network Technology Ltd, made speech respectively. Huang Feng, Chairman of SHFIA, also attended the meeting.

## SHFIA actively participated in Shanghai commemorates the 50th anniversary of ping pong diplomacy

Shanghai commemorated the 50th anniversary of ping pong diplomacy hosted by the Shanghai People's Association for Friendship with Foreign Countries, Shanghai Sports Federation, Shanghai University of Sport, and Shanghai Institute of American Studies was held in the International Table Tennis Federation Museum and The Chinese Table Tennis Museum in the afternoon of April 10. As the Council of the Shanghai People's Association for Friendship with Foreign Countries, SHFIA mobilized member companies to actively support, cooperate and participate in this event. SHFIA organized a number of US member companies such as Doterra and Ford to form a cheerleading team to watch the game and cheer for the players. Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, participated in the competition. (Image 3)

## China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone Lin-gang Special Area Administration signed a memorandum of cooperation with SHFIA

On April 22, the signing ceremony of the Memorandum of Cooperation between China Pilot Free Trade Zone Lin-gang Special Area Administration and SHFIA was held in the Lin-gang Special Area. At the ceremony, Zhang Xiaoyang, Director of the Financial and Trade Office of Lin-gang Special Area, and Liu Sheng, Vice Chairman and Secretary General of SHFIA, signed the memorandum of cooperation.

Yuan Guohua, Deputy-secretary of the Party working committee of Lin-gang Special Area, Party secretary and Chairman of Shanghai Lingang Economic Development (Group) Co Ltd, Wu Xiaohua, Member of the Party working committee of Lin-gang Special Area and Deputy Director of (Shanghai) Pilot Free Zone Lin-gang Special Area Administration, and Huang Feng, Chairman of SHFIA, witnessed the signing. Yuan Guohua and Huang Feng jointly inaugurated the center for complaints of foreign-invested enterprise Lin-gang New Area. (Image 4)



Image 3



Image 4

## SHFIA EVENTS

### China Association of Enterprises with Foreign Investment held 2021 First Chairman's Conference and other series of activities

On April 23-24, China Association of Enterprises with Foreign Investment's 2021 first Chairman's Conference and East Region Meeting were held in Dongtai, Yancheng, Jiangsu Province. Cao Hongying, Executive Vice Chairman of the China Association of Enterprises with Foreign Investment, hosted the meeting. Chen Demin, Chairman of China Association of Enterprises with Foreign Investment, attended the meeting and delivered a speech. Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended.

### Policy interpretation of <Overall Plan for the Construction of Hongqiao International Open Hub>

On April 26, SHFIA and Shanghai Hongqiao Business District Investment Promotion and Public Service Affairs Center jointly held a policy interpretation activity of <Overall Plan for the Construction of Hongqiao International Open Hub>.

Fu Naixun, Member of the Party Group and Deputy Director of Shanghai Hongqiao Business District Management Committee, and Huang Feng, Chairman of SHFIA, delivered the speech respectively. Zhang Zhixiong, Deputy General Manager of Shanghai Land Hongqiao Group and Executive Director of Shanghai Hongqiao Business District Investment Property Co., Ltd, introduced the core function and layout of Hongqiao Central Business District. Zhang Cen, Deputy

Director of the Finance Department of the Municipal Development and Reform Commission, introduced the <Overall Plan for the Construction of Hongqiao International Open Hub>. After the lecture, representatives from more than 50 member companies, including GE Healthcare, Amboff, Decathlon, PPG, ATS, etc. visited Hongqiao Green Valley Square. (Image 5)

### **Healthcare Working Committee visited Lin-gang Special Area**

On April 22, SHFIA's Healthcare Working Committee organized pharmaceutical member companies to visit Lin-gang Special Area. A total of 13 companies including Covance Pharmaceuticals, Mériex Diagnostics, GE Healthcare, Johnson & Johnson China, Bayer, Merck, Danaher, Medtronic, Takeda, Sanofi, AbbVie, Tsumura Pharmaceuticals, Aojia Biotechnology and etc. participated in the event. Wu Xiaohua, Member of the Party working committee of Lin-gang Special Area and Deputy Director of (Shanghai) Pilot Free Zone Lin-gang Special Area Administration and Huang Feng, Chairman of SHFIA, delivered the speech respectively. Representatives visited the Lin-gang Life Blue Bay Characteristic Industrial Park, industrial facilities and ecological environment of the Lin-gang New Special Area. (Image 6)



Image 5



Image 6

### **Interpretation and practice of <Regulation of the People's Republic of China on the Administration of Human Genetic Resources> and <Biosecurity Law of the People's Republic of China>**

On April 12, SHFIA held a lecture on interpretation and practice of the <Regulation of the People's Republic of China on the administration of human genetic resources> and <Biosecurity law of the People's Republic of China> and invited Yang Xun, a seasoned legal expert from Links Law Offices to interpret four key topics including the Biosafety Law, the administrative supervision of human genetic resources, human genetic resources and personal information protection, human genetic resources and intellectual property protection. Representatives of 40 member companies including Roche Pharmaceuticals, Abbott Trading, Medtronic and Bayer participated.

### **A macro-policy insight lecture to introduce impact of COVID-19 pandemic on people and business**

On April 13, Shanghai Foreign Investment Association held a macro-policy insight lecture to introduce the impact of COVID-19 pandemic on people and business. Wu Fan, Deputy Dean of Shanghai Medical College of Fudan University and Dean of the Shanghai Institute of Major Infectious Disease and Biosafety, was invited to share her frontline anti-epidemic experience and outlook.

### **The first work meeting of the real estate working committee of Shanghai Foreign Investment Association**

The first work meeting of the real estate working committee of SHFIA was held on April 20. Zhang Ye, Secretary-General of the real estate working committee, representatives from Shui On Management, Shanghai World Financial Center Co., Ltd, K.Wah (China) Investment Co., Ltd, SHK Corporate Management (Shanghai) Co., Ltd (needed confirmed), Shanghai Golden Bund Real Estate Co., Ltd and Brookfield Asset Management Inc. attended the meeting. Huang Feng, Chairman of SHFIA, also attended.

### **The 129th Canton Fair held online, SHFIA supports more than 100 companies to participate**

The 129th China Import and Export Fair (Canton Fair) opened on April 15 and lasted until April 24 via live streaming. SHFIA was entrusted by the Shanghai Municipal Commission of Commerce to organize the 129th Canton Fair Shanghai Trading Delegation to participate in the exhibition, and dispatched staff from the Enterprise Service Department to undertake specific tasks and completed various preparatory work at the early stage. After the opening, staff of the association worked as team leaders of foreign sub-groups, responded timely to problems between merchants and exhibitors in different time zones, managed online pavilions focusing on exhibitors, and assisted enterprises to conduct statistics on transactions and fill in trade questionnaires.

### **Other News:**

On April 9, Huang Feng, Chairman of SHFIA, led a team to pay a visit to the Shanghai New Hongqiao International Medical Center and the Shanghai Concord Medical Diagnostic Imaging Center. Liu Wei, General Manager of Shanghai Hongqiao International Medical Center Construction and Development Co., Ltd, Wu Yuming, Chairman of the company's Board of Supervisors and Chairman of the Minhang District Entrepreneurs Association, also participated.

On April 21, Yangpu Association of Enterprises with Foreign Investment held third member meeting. Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, attended the and unveiled Center for Complaints of Foreign-invested Enterprise Yangpu. (Image 7)

On April 30, Huang Feng, Chairman of SHFIA, participated in seminar titled Shanghai commemorates the 50th anniversary of ping pong diplomacy and delivered a speech. (Image 8)



Image 7



Image 8

## CONNECTING WITH MEMBER COMPANIES

On April 8, Huang Feng, Chairman of SHFIA, paid a visit to Sabic and was received by Li Lei, Sabic Vice President and Regional Head of North Asia, and exchanged views.

On April 8, Huang Feng, Chairman of SHFIA, communicated with Zhang Yi, President of DuPont Asia Pacific and Global Vice President.

On April 20, Huang Feng, Chairman of SHFIA, was invited to attend the opening ceremony of IE Expo 2021. Huang Feng visited the Veolia's booth and exchanged views with Huang Xiaojun, Vice President of Veolia.

On April 23, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General, participated in "Master Becomes One Day Store Manager" event held by Shanghai "Sanlian" Bookstore.

### List of Companies Visited and Received

- Shanghai Li Xing Real Estate Development Co.,Ltd.
- Dexerials (Shanghai) Corporation
- Sabic (China) Holding Co.,Ltd
- Du Pont China Holding Co.,Ltd.
- Veolia Environmental Services China Ltd
- Shanghai Benlai Information Technology Co., Ltd.
- Spectris Instrumentation and System Shanghai Ltd.
- Umicore Marketing Services(Shanghai) Co.,Ltd
- Aurobindo (Shanghai) Trading Co.,Ltd
- Shanghai Hong Kong Joint Publishing Co., Ltd.

## NEW MEMBERS

In April, SHFIA welcomed 8 new members and altogether 27 new members joined SHFIA by the end of April.

### **De'Longhi Appliance Shanghai Company Limited**

De'Longhi Group is the global leader in Espresso Coffee, Food Preparation and Comfort categories. De'Longhi Group has 3 main Global brands, "De' Longhi", "Kenwood" and "Braun". In 2001, De'Longhi acquired Kenwood. In 2012, De' Longhi acquired the perpetual rights to manufacture Braun branded products from Procter & Gamble in the small appliance segment. Today, De'Longhi Group is listed on the Milan Stock Exchange, and is recognized in the world as one of the most successful and fastest growing companies in the small domestic appliances market.

### **Accenture (China) Co., Ltd.**

Accenture is registered in Ireland, it is a world-leading professional services company with world-leading capabilities in the fields of digitalization, cloud

computing and network security. Accenture is one of the Fortune Global 500 companies. It currently has approximately 514,000 employees and serves customers in more than 120 countries.

Accenture has been in the Chinese market for more than 30 years and has a workforce of more than 17,000 people in multiple cities, including Beijing, Shanghai, Dalian, Chengdu, Guangzhou, Shenzhen, Hong Kong and Taipei. As a reliable and excellent partner in digital transformation, the company helps Chinese companies and governments grasp the power of digitalization, and achieve transformation through strategy formulation, process optimization, integration of systems, deployment of cloud computing, to enhance global competitiveness, so as to gain a foothold in China and win the world.

### **Llinks Law Offices**

Llinks Law Offices (“Llinks”), founded in 1998, is a leading Chinese law firm with a nationwide and international practice that focuses on legal services for businesses. In the spirit of “Collaboration based upon Specialization” and “True Partnership” and with the focus on domestic and international integration and innovation, Llinks has gathered profound professional and industrial expertise, solid practical experience and extensive cooperation networks. Llinks has been recognized as a leading law firm by numerous reputable national and international legal publications and agencies, and has earned a great market reputation in the legal industry.

Llinks has set up offices in Shanghai, Beijing, Shenzhen, Hong Kong and London, with business activities all over the world, and has established close cooperative relationships with many mainstream law offices around the world, to respond to clients at any time and to offer reliable legal services for Chinese and overseas clients.

### **Henkel**

Henkel operates globally with a well-balanced and diversified portfolio. The company holds leading positions with its three business units in both industrial and consumer businesses thanks to strong brands, innovations and technologies. Henkel Adhesive Technologies is the global leader in the adhesives market – across all industry segments worldwide. In its Laundry & Home Care and Beauty Care businesses, Henkel holds leading positions in many markets and categories around the world. Founded in 1876 in Germany, Henkel looks back on more than 140 years of success.

China is an important market for Henkel. With around 5,000 people and 22 sites, Henkel operates three strategic business units in China covering many of its well-known international brands including Schwarzkopf, Loctite and Persil.

### **JW Therapeutics**

Co-founded by Juno Therapeutics (a Bristol Myers Squibb company) and Wuxi AppTec, JW Therapeutics is a leading cellular immunotherapy company with an integrated platform focusing on developing, manufacturing and commercializing breakthrough cell-based immunotherapies for hematological cancers and solid tumors.

JW Therapeutics’ vision is to develop innovative cell therapies for the China market to transform the treatment of cancer for Chinese patients. The company has built a comprehensive and differentiated cell therapy pipeline covering both hematological

cancers and solid tumors. Its lead product, relmacabtagene autoleucl (“relma-cel”), an anti-CD19 CAR-T therapy for relapsed or refractory B-cell lymphoma, is expected to be the first CAR-T therapy to be approved as a Category 1 biologics product in China.

### **Dun & Bradstreet**

Dun & Bradstreet, a leading global provider of business decisioning data and analytics, enables companies around the world to improve their business performance. Dun & Bradstreet’s Data Cloud fuels solutions and delivers insights that empower customers to accelerate revenue, lower cost, mitigate risk, and transform their businesses. Since 1841, companies of every size have relied on Dun & Bradstreet to help them manage risk and reveal opportunity.

Dun & Bradstreet entered Mainland China in 1994 and the business is now operated by Huaxia Dun & Bradstreet and MicroMarketing Dun & Bradstreet. Huaxia Dun & Bradstreet is the first foreign credit agency approved and registered by the People’s Bank of China for credit reference business. Powered by Dun & Bradstreet Data Cloud, Huaxia Dun & Bradstreet and Micromarketing Dun & Bradstreet help enterprises join global trust network, gain market insights, accelerate sales conversion while managing credit, compliance and supply chain risks to realize digital transformation and sustainable growth.

### **Tyson (Shanghai) Foods, Inc.**

Tyson Foods was founded in 1935 and is headquartered in Springdale, Arkansas, USA. It is one of the world’s largest producers and suppliers of chicken, beef, pork and processed foods. Tyson Foods sells well in the United States and more than 100 countries and regions around the world. Also, it’s a strategic partner of many international catering brands and leading retail companies. Tyson has more than 400 companies and offices in the United States and around the world, employing approximately 120,000 employees. In 2020, it ranks 287th on the Fortune Global 500 list, and 4th for global food production companies, with a brand value of 8.417 billion U.S. dollars, and 3rd position in the "2020 Global Most Valuable Food Brand Ranking". Particularly, operating income in fiscal year 2020 exceeds \$43 billion.



上海市外商投资协会 Shanghai Foreign Investment Association  
地址 Address :上海市黄浦区淮海中路138号上海广场29楼 29F, Shanghai Plaza, No.138 Middle  
Huaihai Rd, Huangpu District, Shanghai  
微信公众号 WeChat: 上海市外商投资协会  
联系人 Contact Person: 朱微娜  
电话 Tel: 021-62752995  
邮箱 E-mail: zhuweina@safi.org.cn